
Støtteforening for Haderup skole og børnehus 

Referat fra møde onsdag d. 19/02-2020. 

Deltager: Tina Højager Clausen, Nina Ankjær Laursen, Martin Truelsen, Henrik Vestergaard 

Nielsen og Sebrina Lindholt Laursen. 

Referent: Sebrina Lindholt Laursen.  

1. Medlemsstatus – Nina har sendt medlemsstatus pr. 17.02.2020. 

Er vi tilfredse? Vi er meget tilfredse, ca. 78 hustande har tegnet medlemskab. 

Kan vi gøre mere? Vi gør ikke mere med medlemsskaber lige nu. Nu begynder vi at arbejde 

med sponsorer og fonde. 

2. Indestående i banken pr. 18.02.2020: 14.417,82 kr. 

Skal vi købe en ”ting” til fx vuggestuens legeplads, så folk kan mærke/se vi er i gang, og 

at deres penge går til noget godt? Vi vil gerne vise at vi er i gang, og har derfor besluttet at 

købe en legebil til vuggestuens legeplads. Henrik og Martin finder 3-4 lokale sponsorer der 

vil sponsere legebilen. Sebrina skaffer pris på legebil. 

3. Sponsorer.  

Herunder status legehuse til børnehaven (Henrik Vestergaard). Henrik har skaffet 3-4 

legehuse, sponseret af Roslev. Henrik vil skaffe legehusene, så de kan samles inden 

arbejdsdag i børnehaven d. 19/06-2020. Henrik og Martin spørger vores to lokale tømrer, 

Martin Lund og Kristian Lyhne, om de vil sponsere at samle husene. Hvis vejret tillader det 

skal husene opsættes og males på børnehavens legeplads til arbejdsdag.  

4. Ansøgning til borgerforeningen – senest d. 15/03-2020. 

Fællesbestyrelsen for skole og børnehus foreslår vi ansøger om en ny rampe til 

skolegården. Er vi med på det forslag? Vi ansøger om en ny rampe fra A-sport (8.000 kr. + 

moms), Sebrina udfylder ansøgning, og fremsender til Borgerforeningen. 

5. Arrangement d. 18/04-2020 – cykelløb. 

Planlægning af arrangementet.  

Martin udarbejder en seddel til uddeling i børnehave og skole. Tina og Sebrina deltager til 

morgensang fredag d. 27/03-2020, og fortæller alle skolebørnene om arrangementet samt 

uddeler sedler. Tina sørger for opslag på byens skærme og Facebook. Tilmelding til 

arrangementet foregår til Sebrina. 

6. Arrangement til efteråret – gå/cykel/løb på Haderup Omfartsvej. 

Er der noget vi kan gøre nu? Vi kan ikke gøre så meget før en endelig dato foreligger. 

Borgerforeningen indkalder til møde så snart en dato foreligger. Arrangementet bliver i 

samarbejde med andre lokale foreninger. 

7. Status Fyrværkeri Festival 2019. 

Vi har fået svar tilbage, der har ikke været noget overskud for arrangementet 2019, så 

ingen foreninger får tilskud til noget. Vi prøver at søge igen efter arrangementet 2020. 


